

	<b>HALAL CERTIFICATION SYSTEM</b>	<b>REFERENCE</b> : CMK 2-02-020
	<b>IDENTIFYING PROCEDURE FOR CERTIFICATION CASES /</b>  <i>ПРОЦЕДУРА ПРИМЕНЕНИЯ ВАРИАНТОВ СЕРТИФИКАЦИИ</i>	<b>REVISION</b> : 01
<b>DATE</b> : 2019.01.23		
<b>PAGE</b> : PAGE 1/6		
<b>PREPARED BY</b> : QUALITY MANAGER		
<b>REVIEWED BY</b> : CERTIFICATION MANAGER		
	<b>APPROVED BY</b> :	


<p>This is the procedure for granting, maintaining, renewing, suspending, restoring, refusing, withdrawing, expanding or reducing the scope of certification. and the subsequent actions by HC</p> <p><b>1 Granting</b></p> <p>1.1 HC shall grant the certification only when the Audit Report submitted by the Auditor and Verification of Clearance of Non-Conformities (either minor or major) &amp; its Objective evidences submitted to technical review of the Audit Report &amp; Auditor Has recommended for the certification &amp; that recommendation is accepted by the Certification Committee.</p> <p>1.2 Final Responsibility for the Granting of Certification is Certification Committee.</p> <p><b>2 Refusing</b></p> <p>2.1 HC may refuse the application of Customer in the following cases: — Determine if resource needs (e.g. competencies, number of auditors based on audit duration and number of categories, technical experts, interpreters) are available .</p>	<p>Настоящая процедура определяет порядок предоставления, поддержания, продления, приостановки, восстановления, отказа, отмены, расширения или сокращения сферы сертификации и последующих действий ХЦ:</p> <p><b>1 Выдача сертификата</b></p> <p>1.1 ХЦ предоставляет сертификацию только в том случае, если Аудиторский отчет, представленный Аудитором, и проверка несоответствия (как второстепенных, так и существенных) и его объективные доказательства, представленные в техническом обзоре Аудиторского отчета и аудитор рекомендовал для сертификации и его рекомендации принимаются Комитетом по сертификации.</p> <p>1.2 Окончательная ответственность за выдачу сертификатов - Комитет по сертификации.</p> <p><b>2 Отказ</b></p> <p>2.1 ХЦ может отказаться от услуг Заказчику в следующих случаях: - Определения нехватки ресурсов (например, компетенции, количество аудиторов на основе продолжительности аудита и количества категорий, технических экспертов, переводчиков).</p>
---	---

	<b>HALAL CERTIFICATION SYSTEM</b>	<b>REFERENCE</b> : CMK 2-02-020
	<b>IDENTIFYING PROCEDURE FOR CERTIFICATION CASES /</b>  <i>ПРОЦЕДУРА ПРИМЕНЕНИЯ ВАРИАНТОВ СЕРТИФИКАЦИИ</i>	<b>REVISION</b> : 01 <b>DATE</b> : 2019.01.23 <b>PAGE</b> : PAGE 2/6 <b>PREPARED BY</b> : QUALITY MANAGER <b>REVIEWED BY</b> : <b>APPROVED BY</b> : CERTIFICATION MANAGER


<p>— Determine if competent resources (e.g. auditors, technical experts) are available.</p> <p>— Review resource (e.g. auditor) selection for impartiality.</p> <p>— If the product does not meet the Halal requirements in Islamic law.</p> <p>— If related scope not comes under the accreditation scope of certification.</p> <p>— Some ambiguity in legal situation of the Customers.</p> <p>— For any other logical reasons decided by HC .</p> <p>2.2 Responsibility of Refusing of Application is Certification Committee.</p> <p><b>3 Renewing</b></p> <p>3.1 HC shall renew the certification of Customer according to the three-year certification cycle for verifying the performance of the Organization:</p> <p>a) 1st Surveillance Audit – within 11 months from the date of Issuance of Initial Certification</p> <p>b) 2nd Surveillance Audit – After 12 months from the date of Issuance of 1st Surveillance Certification</p> <p>c) Re-Certification Audit- After 12 months from the date of issuance of 2nd</p>	<p>- Определения нехватки компетентности (например, аудиторы, технические эксперты).</p> <p>- Анализа беспристрастности.</p> <p>- Если продукт не соответствует требованиям Халяля в исламском праве.</p> <p>- Если соответствующий ключ не подпадает под сферу аккредитации сертификации.</p> <p>- Некоторая двусмысленность в правовой ситуации Заказчиков.</p> <p>- по любым другим логическим причинам, принятым ХЦ.</p> <p>2.2 Ответственность за отказ в подаче заявления - Комитет по сертификации.</p> <p><b>3 Возобновление</b></p> <p>3.1 ХЦ возобновляет сертификацию Заказчика в соответствии с трехлетним циклом сертификации для проверки эффективности деятельности Организации:</p> <p>a) 1-й аудит - в течение 11 месяцев с даты выдачи первичной аттестации</p> <p>b) 2-й аудит - после 12 месяцев с даты 1-го надзорного аудита.</p> <p>c) Аудит повторной сертификации - через 12 месяца после 2-го надзора.</p>
--	--

	<b>HALAL CERTIFICATION SYSTEM</b>	<b>REFERENCE : CMK 2-02-020</b>
	<b>IDENTIFYING PROCEDURE FOR CERTIFICATION CASES /</b>  <i><b>ПРОЦЕДУРА ПРИМЕНЕНИЯ ВАРИАНТОВ СЕРТИФИКАЦИИ</b></i>	<b>REVISION : 01</b>
<b>DATE : 2019.01.23</b>		
<b>PAGE : PAGE 3/6</b>		
<b>PREPARED BY : QUALITY MANAGER</b>		
	<b>REVIEWED BY : CERTIFICATION MANAGER</b>	
	<b>APPROVED BY :</b>	


<p>Surveillance Certification</p> <p>3.2 Responsibility of Renewing of Certification is Certification Committee.</p> <p><b>4 Expanding</b></p> <p>4.1 HC shall expand the scope of certification only after the Re-Visit of the Auditor at Customer's Location for the Compliance Verification of extended scope of certification. HC's decision on expanding the scope of certification shall be communicated to the Customer, in writing, through letter and also there is a provision of issuance of another certification with expanded scope of certification.</p> <p>4.2 The Responsibility of expanding the scope of certification is Certification Committee.</p> <p><b>5 Suspending</b></p> <p>5.1 HC shall suspend certification in cases when, for example, a Customer's certified management system has persistently or seriously failed to meet certification requirements, including requirements for the effectiveness of the management system, the certified Customer does not allow surveillance or recertification audits to be conducted at the required frequencies, the</p>	<p>3.2 Ответственность за возобновление сертификации - это Комитет по сертификации.</p> <p><b>4 Расширение сферы</b></p> <p>4.1 ХЦ расширяет сферу сертификации только после повторного посещения аудитора при местонахождении Заказчика для проверки соответствия расширенной сферы сертификации. Решение ХЦ о расширении сферы сертификации должно быть сообщено Заказчику в письменной форме посредством письма, а также имеется выдача другой сертификации с расширенным охватом сертификации.</p> <p>4.2 Ответственность за расширение сферы сертификации - это Комитет по сертификации.</p> <p><b>5 Приостановление</b></p> <p>5.1. ХЦ приостанавливает сертификацию в случаях, когда, например, сертифицированная система управления Заказчиком постоянно или периодически не отвечала требованиям сертификации, включая требования к эффективности системы управления, сертифицированный Заказчик не разрешает проведение проверок надзора или повторной сертификации на</p>
---	--

	<b>HALAL CERTIFICATION SYSTEM</b>	<b>REFERENCE</b> : CMK 2-02-020
	<b>IDENTIFYING PROCEDURE FOR CERTIFICATION CASES /</b>  <i>ПРОЦЕДУРА ПРИМЕНЕНИЯ ВАРИАНТОВ СЕРТИФИКАЦИИ</i>	<b>REVISION</b> : 01
<b>DATE</b> : 2019.01.23		
<b>PAGE</b> : PAGE 4/6		
<b>PREPARED BY</b> : QUALITY MANAGER		
	<b>REVIEWED BY</b> :	<b>CERTIFICATION MANAGER</b>
	<b>APPROVED BY</b> :	

<p>certified Customer does not make the payment for certification despite several reminders, or the certified Customer has voluntarily requested a suspension. HC's decision on suspending the certification shall be communicated to the Customer in writing.</p> <p>5.2 Under suspension, the Customer's management system certification is temporarily invalid.</p> <p><b>6 Restoring</b></p> <p>6.1 HC shall restore the certification as per the following:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- If the Customer submits the Corrective action report within the 30 days of time period in case of minor non-conformity and 90 Days of time period in case of major non-conformity and also in case of major non-conformity there should be a provision of re-visit of auditor at Customer's location for the verification of effectiveness of Closure of Non-Conformity.</li> </ul> <p>After Suspension there is 15 Days of time period for the renewing of certification after Verification of Effectiveness of System by the Auditor at the time of Re-Visit, Without Re-Visit no any certification will be restored</p>	<p>требуемых частотах сертифицированный Заказчик не производит оплату за сертификацию, несмотря на несколько напоминаний, или сертифицированный Заказчик добровольно запросил приостановку. Решение ХЦ о приостановлении сертификации направляется Заказчику в письменной форме.</p> <p>5.2. При приостановке сертификация системы управления Заказчиком временно недействительна.</p> <p><b>6 Восстановление</b></p> <p>6.1 ХЦ должен восстановить сертификацию следующим образом:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Если Заказчик представляет отчет о корректирующих действиях в течение 30 дней с момента незначительного несоответствия и 90 дней периода времени в случае серьезного несоответствия, а также в случае серьезного несоответствия, должно быть повторное посещения аудитора по месту нахождения Заказчика для проверки эффективности закрытия несоответствия.</li> </ul> <p>После приостановки в течении 15 дневного периода возобновляется сертификация после проверки Аудитором эффективности системы во время повторного посещения, без повторного посещения никакая</p>
--	--

	<b>HALAL CERTIFICATION SYSTEM</b>	<b>REFERENCE</b> : CMK 2-02-020
	<b>IDENTIFYING PROCEDURE FOR CERTIFICATION CASES /</b>  <i><b>ПРОЦЕДУРА ПРИМЕНЕНИЯ ВАРИАНТОВ СЕРТИФИКАЦИИ</b></i>	<b>REVISION</b> : 01
<b>DATE</b> : 2019.01.23		
<b>PAGE</b> : PAGE 5/6		
<b>PREPARED BY</b> : QUALITY MANAGER		
	<b>REVIEWED BY</b> :	<b>CERTIFICATION MANAGER</b>
	<b>APPROVED BY</b> :	

<p>except in case of suspension Due to nonpayment.</p> <p>6.2 Responsibility for Renewing of Customer is Certification Committee.</p> <p><b>7 Withdrawing</b></p> <p>7.1 HC shall restore the suspended certification if the issue that has resulted in the suspension has been resolved. Failure to resolve the issues that have resulted in the suspension in a time established by the HCC shall result in withdrawal or reduction of the scope of certification.</p> <p>7.2 HC has enforceable arrangements with the certified Customer concerning conditions of withdrawal ensuring upon notice of withdrawal of certification that the Customer discontinues its use of all advertising matter that contains any reference to a certified status.</p> <p><b>8 Reducing</b></p> <p>8.1 HC shall reduce the Customer's scope of certification to exclude the parts not meeting the requirements, when the Customer has persistently or seriously failed to meet the certification requirements of</p>	<p>сертификация не будет восстановлена, кроме как в случае приостановления из-за неплатежа.</p> <p>6.2 Ответственность за возобновление сертификации Заказчика - Комитет по сертификации.</p> <p><b>7 Изъятие</b></p> <p>7.1 ХЦ должен восстановить приостановленную сертификацию, если проблема, которая привела к приостановке, была разрешена. Неспособность решить проблемы, которые привели к приостановке в срок, установленный ХЦ, приведет к снятию или сокращению сферы сертификации.</p> <p>7.2 ХЦ имеет юридические договоренности с сертифицированным Заказчиком относительно условий изъятия, обеспечивающих уведомление об отзыве свидетельства о том, что Заказчик прекращает использовать все рекламные материалы, содержащие какие-либо ссылки на сертифицированный статус.</p> <p><b>8 Сокращение</b></p> <p>8.1 ХЦ должен уменьшить объем сертификации Заказчика, чтобы исключить компоненты, не отвечающие требованиям, когда Заказчик постоянно или периодически не удовлетворяет</p>
---	--

	<b>HALAL CERTIFICATION SYSTEM</b>	<b>REFERENCE : CMK 2-02-020</b>
	<b>IDENTIFYING PROCEDURE FOR CERTIFICATION CASES /</b>  <i><b>ПРОЦЕДУРА ПРИМЕНЕНИЯ ВАРИАНТОВ СЕРТИФИКАЦИИ</b></i>	<b>REVISION : 01</b> <b>DATE : 2019.01.23</b> <b>PAGE : PAGE 6/6</b> <b>PREPARED BY : QUALITY MANAGER</b> <b>REVIEWED BY : CERTIFICATION MANAGER</b> <b>APPROVED BY :</b>

<p>those parts of the scope of certification. Any such reduction shall be in line with the requirements of the standard used for certification. HC's decision on reducing the scope of certification shall be communicated to the Customer, in writing, through letter.</p> <p>8.2 Upon request by any party, HC shall correctly state the status of certification of a Customer's management system as being suspended, withdrawn or reduced.</p> <p>8.3 The responsibility and authority to execute this procedure lie with the Certification Committee, who is also the final authority for granting certification.</p>	<p>требованиям сертификации данных частей сферы сертификации. Любое такое сокращение должно соответствовать требованиям стандарта, используемого для сертификации. Решение ХЦ о сокращении сферы сертификации должно быть сообщено Заказчику письменно посредством письма.</p> <p>8.2 По просьбе любой стороны ХЦ должен правильно указывать статус сертификации системы управления Заказчиком как приостановленную, отозванную или сокращенную.</p> <p>8.3 Ответственность и полномочия для выполнения этой процедуры принадлежат Комитету по сертификации, который также является последним органом для выдачи сертификатов.</p>
--	--